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 س�رویس ورزش�ی -با پایان زمان تعیین 
شده 16 نفر برای انتخابات فدراسیون بسکتبال 

ثبت نام کردند.
ثبت نام از نامزدهای انتخابات ریاست فدراسیون 
بس��کتبال که 20 آبان آغاز ش��ده بود، روز دوشنبه 
به پایان رس��ید و 16 نفر برای کسب پست ریاست 
ثبت ن��ام کردند.امیر ایلیاوی، حس��ن میرزا آقابیک، 
مهرداد آگین،همایون بکتاش، س��عید بلبل آبادی، 
معین��ی، رامی��ن طباطبایی، مهدی یوس��فی، رضا 
ترحمی، رضا مهندس��ی،محمد رضاعلی، مهران سر 
رش��ته، امیر خوش خبر و محمود مشحون، محمد 
حسنی انصاری، ارس��ان انشائی 16 نفری هستند 
ک��ه باید دید چند نفر برای انتخابات نهایی خواهند 
شد.زمان برگزاری مجمع انتخاباتی هنوز اعام نشده 
است و رضا دوّلو تا برگزاری مجمع انتخاباتی به عنوان 
سرپرس��ت فدراسیون بس��کتبال  این فدراسیون را 

هدایت خواهد کرد.
آیین نامه جدید چه می گوید؟

اما ثبت نام محمود مش��حون رئیس پیش��ین 
فدراسیون بسکتبال در انتخابات شک و شبهه هایی 
را مبنی بر ثبت نام غیرقانونی وی به همراه داش��ت.
پی��ش از این، وزیر ورزش و جوانان آیین نامه جدید 
چگونگی انتخاب رؤس��ای فدراسیون های ورزشی را 
ب��رای اجرا به معاون ورزش قهرمانی و حرفه ای این 
وزارت خانه اباغ کرده بود تا پایانی بر ریاست طولانی 

افراد در فدراسیون های ورزشی باشد.
در آیین نامه جدید، مدت ریاس��ت فدراسیون 
برای هر ش��خص حداکثر 3 دوره 4 س��اله اس��ت و 
افرادی که قبل از تصویب این آیین نامه مس��ئولیت 
ریاست فدراسیونی را به عهده داشته اند، در صورت 
انتخاب می توانند حداکثر 4 دوره ریاست فدراسیون 

را به عهده بگیرند.
داش��تن حداقل 35 و حداکثر 70 س��ال، دارا 
بودن حداقل مدرک کارشناسی معتبر یا معادل آن 

رییس فدراسیون وزنه برداری گفت: از آنجا که 
علی مرادی اتوماتیک وار می توانست کاندیدا شود، 
من هم خودم را برای انتخابات کنفدراسیون آسیا 
معرفی کردم تا اگر او رای نیاورد ایران در پست های 

دیگر هیئت اجرایی نماینده داشته باشد.
حسین رضازاده، درباره اینکه چرا تنها خود را از ایران 
برای انتخابات کنفدراسیون وزنه برداری آسیا معرفی کرده 
اس��ت، اظهار کرد: برای هیئت اجرایی از هر کشور تنها 
یک نفر می تواند کاندیدا شود. علی مرادی 12 سال دبیر 
کنفدراسیون وزنه برداری آسیا بوده است بنابراین به لحاظ 
قانونی و اتوماتیک وار می تواند کاندیدا شود. از آنجا که در 
هیئت اجرایی تنها یک نفر از هر کشور می تواند کاندیدا 
و انتخاب شود بنابراین خواستم از فرصتی که ایران دارد 
استفاده کنیم. یعنی مرادی اتوماتیک وار کاندیدا شود و 
من نیز خودم را از ایران معرفی کردم تا به نحو احس��ن 
از این فرصت استفاده کنیم اما در نهایت نیز هر دو نفر 
ما نماینده ایران هستیم. در واقع خواستم با یک تیر دو 

نشان بزنیم.
وی ادامه داد: اگر علی مرادی برای س��مت دبیرکل 
کنفدراس��یون وزنه برداری آسیا دوباره انتخاب شود، من 
اتوماتیک وار حذف خواهم شد اما اگر به هر دلیلی رای 
نیاورد ان شاءالله کمک می کند تا من برای نایب رییسی 
یا هیئت رئیس��ه انتخاب ش��وم تا ایران نماینده داشته 
باش��د. 4 س��ال پیش نیز وقتی مرادی انتخاب شد، من 
حذف ش��دم اما بعضی از اف��راد مریض و عوام فریب در 
این مورد مصاحبه الکی می کنند یا شرایط را نمی دانند. 
البته پست  ریاست کنفدراسیون و دبیرکلی مهم هستند 
و پس��ت های نایب رییسی یا هیئت رئیسه و کمیته های 
دیگر زیاد تاثیرگذار نبوده و بیش��تر فرمالیته هس��تند و 

ان شاالله به هم کمک می کنیم.
همه چیز بستگی به روز انتخابات دارد

رضازاده در پاسخ به این پرسش که اگر پست نایب 
رئیس��ی و هیئت رئیسه فرمالیته اس��ت چرا شما برای 
پس��ت های مهم تر کاندیدا نش��دید، تصری��ح کرد: برای 
پس��ت دبیرکلی یا ریاست رای نمی آوردم اما برای نایب 
رئیسی و هیئت رییسه احتمالش وجود دارد رای بیاورم. 
در قزاقستان نیز با روسای فدراسیون های آسیایی صحبت 
کردم آن ها نیز تمایل داشتند برای این دو پست کاندیدا 

شوم اما همه چیز بستگی به روز انتخابات دارد. ما به کمک 
آق��ای مرادی نیاز داریم و در این مورد انتظار هم داریم. 
زیرا اول انتخابات دبیرکل است، بعد انتخابات نایب رئیس 

اول، نایب رئیس دوم و هیئت رییسه برگزار می شود.
رییس فدراس��یون وزنه برداری در پاسخ به پرسش 
دیگ��ری مبن��ی بر اینک��ه فکر نمی کن��د اختافات او و 
علی مرادی به ضرر وزنه برداری تمام ش��ود، تصریح کرد: 
من با کس��ی اختافی ندارم به ویژه علی مرادی. 5 سال 
پیش که به فدراسیون آمدم از همه خواستم بیایند کمک 
کنند. متاس��فانه یک عده برای کارهای شخصی آمدند. 
علی مرادی برای من حسین رضازاده چندین سال زحمت 
کشیده بنابراین او را به عنوان بزرگ تر و استاد قبول دارم 
اما به عنوان شاگرد هم انتظار دارم در فدراسیون یا جاهای 

دیگر به ما کمک کند.
بعضی  ها عوام فریبی می کنند

وی افزود: ما امسال سهمیه المپیک را گرفتیم و اگر 
سال دیگر حتی دهم، پانزدهم هم شویم باز هم 6 سهمیه 
المپیک را می گیریم. س��ال پیش که سوم شدیم گفتند 
امتیاز مهم نیست و تنها یک مدال جهانی به دست آمد 
اما امسال می گویند چرا امتیاز نگرفته ایم. در واقع بعضی 
آدم ها عوام فریبی می کنند که برای ش��خص خودش��ان 

خوب نیست.
رضازاده در پاسخ به این پرسش که آیا احتمال تغییر 
در کادر فنی تیم های ملی وجود دارد؟ تصریح کرد: فعا 
تصمیم گیری نکرده ای��م. در رده های نوجوانان و جوانان 
حسین توکلی سرمربی است و جورج زالای نیز دستیار 
اوست. اردوهای این رده ها نیز به زودی آغاز می شود. در 
رده بزرگس��الان هم کادر فنی فعا هس��ت که در حال 
استراحت است بعد تصمیم گیری می کنیم که باشند یا 
نتیجه چیز دیگری خواهد بود.وی در مورد تقویت کادر 
فنی نیز گفت: تیم های ملی که نمی توانند 10 تا سرمربی 
و مربی داشته باشند فوقش 2 کمک مربی می تواند حضور 
داش��ته باشد. از طرفی سرمربی باید درخواست کند بعد 
ما تصمیم می گیریم که امکانش وجود دارد یا نه. ش��اید 
ی��ک نفر ب��ه رده های نوجوانان و جوانان یا بزرگس��الان 
اضافه ش��ود. اما س��عی می کنیم از مربیان شهرستان ها 
که ش��اگردان زیادی در تیم ملی دارند استفاده کنیم تا 

تشویقی برای آن ها شود.

رئی�س کمیته مل�ی المپیک گفت: مجامع انتخاباتی روس�ای 
فدراسیون ها باید هرچه زودتر برگزار شود چرا که یک فدراسیون 

با رئیس بهتر اداره می شود.
کیومرث هاشمی در خصوص نتایج کاروان ایران در بازی های ساحلی 
آس��یا اظهار داش��ت: بازی های ساحلی دوره به دوره در حال بهتر شدن و 
همچنین افزایش کیفیت و کمیت اس��ت. در این دوره ش��اهد کیفیت به 
مراتب بالاتری نسبت به دوره پیش بودیم. این دوره در  29 رشته برگزار 
شد و این در شرایطی بود که در دوره گذشته تنها 19 رشته حضور داشتند.

وی ادامه داد: در این مس��ابقات بیش از 2 هزار و 300 ورزش��کار از 
44کش��ور آس��یایی به مصاف هم رفتند که در پایان کاروان ورزشی ایران 
موفق شد با درخششی بی نظیر در مجموع  31 مدال کسب کند تا شاهد 
رشد 15 برابری مدال آوری کشورمان نسبت به دوره گذشته باشیم. این 
اتفاق در حالی اس��ت که کاروان ورزش��ی ایران بدون حضور بانوان در این 
بازی ها شرکت داشت.رئیس کمیته ملی المپیک گفت: یکی از نکات بارز 
این بازی ها برای کشورمان کسب مدال در 14 رشته از 17 رشته اعزامی 
به بازی ها بود. ما در حالی به عنوان چهارمی این بازی ها دست یافتیم که 

تعداد مدال های طا و نقره  مان با تیم سوم بازی ها برابر بود و تنها تفاوت 
ما نسبت به تیم سوم، کم بودن تعداد نقره های مان بود. اگر والیبال ساحلی 
کشورمان به مدال طا دست پیدا می کرد در رتبه سوم قرار می گرفتیم که 

متاسفانه این امر محقق نشد.
هاشمی در خصوص گزارش بررسی نتایج بازی های اینچئون در کمیته 
ملی المپیک خاطرنشان کرد: نظر نهایی در دست بررسی است، البته آقای 
رحیمی، رئیس مرکز تیم های ملی در س��فر تایلند بود و ما منتظر حضور 
او و اعام نظر این بخش هستیم. البته نظر ما به نظر اعام شده از وزارت 

ورزش و جوانان نزدیک است.
وی در خصوص عدم برگزاری انتخابات فدراسیون هایی مانند ورزش های 
همگانی که بعد قهرمانی ندارند و دلیل به تاخیر افتادن آنها، گفت:  بحث 
برگزاری انتخابات در حیطه اختیارات ما نیس��ت اما آن چیزی که اصل و 
مهم تلقی می شود، برگزاری هر چه زودتر انتخابات تمامی فدراسیون هاست. 
مجامع انتخاباتی باید هرچه زودتر برگزار ش��ود چرا که یک فدراسیون با 
رئیس بهتر اداره می شود. فدراسیونی که رئیس داشته باشد در برنامه ریزی 

بهتر از یک فدراسیون بدون رئیس عمل می کند.

وزیر ورزش و جوانان با بیان اینکه ورزشگاه 
شیرودی کاملا بازسازی خواهد شد، گفت: فضای 
ورزشی این مجموعه 10 برابر می شود ولی زمین 
چمن آن به عنوان یک نماد قدیمی ورزش ایران 

حفظ خواهد شد.
محمود گودرزی در جمع رییسان فدراسیون های 
ورزش��ی به نتایج درخش��ان کاروان ورزشی ایران در 
تایلند اش��اره کرد و گفت: خوشبختانه در حال حاضر 
وضعیت ورزش کش��ور در قاره آسیا از شرایط مطلوبی 

برخوردار است.
گودرزی در باره اهمیت جایگاه مسئولان، مدیران 
و فع��الان عرص��ه ورزش گفت: اعت��ای ورزش ایران 
در بخش ه��ای فنی، فرهنگی و تربیت نیروی انس��انی 
مأموریت اصلی این وزاتخانه است اما در این بین نباید 
از نگاه ارزشی به این مقوله غافل شد زیرا ورزش بدون 

ارزش یک امر ناقص است.
وی در ادامه و در خطاب به مس��وولان و مدیران 
ورزشی تأکید کرد: کسانی هستند که با رشد و توسعه 
پایدار ورزش مخالف هستند و عما در تقابل باشما قرار 
دارند، متأسفانه این افراد در مراکز قدرت نیز سهم دارند؛ 
پس با شفاف سازی و بیان حقایق می توان در برابر این 
افراد ایستاد و راه را برای پیشرفت در بخش های مختلف 
هموار کرد. گودرزی در این نشست با اشاره به شرایط 
کشور و نگاه به مفهوم به اقتصاد مقامتی گفت: هر سال 
اعزام های برون مرزی زیادی از سوی فدراسیون ها داریم 
که بار مالی برای کشور دارد و تاکید می کنم این اعزام ها 
باید با کارشناس��ی و با تایید شورای برون مرزی باشد 
و توصیه می کنم از اعزام های برون مرزی خودسرانه و 

بدون مجوز جلوگیری شود.
وزیر ورزش گفت: معتقدم اعزام افراد صاحب نام 
سیاس��ی، فرهنگی و اقتصادی همراه با تیم ها ضرورت 
ندارد مگر اینکه حضور این افراد بتواند به رشد ورزش 
کمک کند و آورده ای برای ورزش کشور داشته باشد.

گودرزی در ادامه این نشس��ت دقت نظر در امور 
مال��ی را مورد توجه قرار داد و گفت: کار آفرینی خوب 
اس��ت اما ن��ه به قیمت نادیده گرفت��ن اصل مأموریت 

ورزشی که برعهده مان گذاشته شده است. 
وزیر ورزش و جوانان همچنین از ورزش��کاران به 
عنوان سربازان نظام جمهوری اسامی ایران نام برد و 
نق��ش رئیس فدراس��یون را هدایتگری توصیف کرد و 
افزود: در بازی های آسیایی شاهد این هستیم که اکثر 
ورزشکاران تحت مدیریت و امر رئیس فدراسیون خود 
در حوزه قهرمان��ی فعالیت می کنند، همین امر باعث 
موفقیت این فدراسیون و ورزشکارانشان شد.گودرزی 
ادامه داد: اما این سربازان نباید به جای رئیس فدراسیون 

بیندیشند و تصمیم گیری کنند.
وی ادام��ه داد: فدراس��یون های موف��ق آن هایی 
هستند که گسیختگی در ورزشکاران آنها وجود ندارد. 
تیم باید در خدمت فدراسیون باشد و رئیس فدراسیون 

باید سخنگوی ورزشکاران نیز خود باشد.
گودرزی در پایان این نشست از محمود خسروی 
وفا رئیس فدراس��یون ورزش های جانبازان و معلولان 
قدردان��ی ک��رد و نتایج کس��ب ش��ده در رقابت های 
پاراآس��یایی را قابل تقدیر خوان��د و افزود: مدال آوری 
این فدراسیون به خاطر کارخوب فرهنگی و با برنامه از 

سوی رئیس این فدراسیون است.

گودرزی: اعزام شخصیت ها
 با تیم های ورزشی ضرورت ندارد

با مرادی اختلاف ندارم
رضازاده: در مورد تغییر کادر فنی 

تصمیم گیری نکرده ایم

گواردیولا: تا 600 سال دیگر کسی نمی تواند
 رکورد مسی را بشکند

س�رمربی اس�پانیایی بای�رن مونیخ در 
تمجید از رکوردشکنی اخیر شاگرد پیشین 
خود در بارس�لونا پیش بینی کرد که تا شش 
ق�رن دیگر نخواهد توانس�ت ای�ن رکورد را 

بشکند.
ب��ه نظر پپ گواردیولا رک��وردی را که لیونل 
مسی در بازی بارسلونا و سویا در ورزشگاه نیوکمپ 
برجای گذاشت، حداقل تا 600 سال دیگر شکسته 
نخواهد شد.فوق ستاره آرژانتینی بارسا در پیروزی 
5 بر یک بارسا برابر سویا با ثبت بیست وهفتمین 

هت تریک دوران حضورش در جمع کاتالان ها شمار 
گل های لالیگایی خود را به 253 گل رس��اند و با 
شکس��تن رکورد تلمو زارا به برترین گلزن تاریخ 
لالیگا تبدیل شد.پپ گواردیولا در تمجید از لیونل 
مسی اظهار داشت: باعث خوشحالی من است که 
ببینم مس��ی دوران بازیگری اش را در بارسلونا به 
پایان می رس��اند. ای��ن را از صمیم قلب می گویم.

گواردیولا افزود: باید به مسی تبریک گفت. کاری 
که او انجام داده حیرت آور اس��ت. 600 سال طول 

خواهد کشید تا کسی بتواند رکورد او را بشکند.

گیگز: از فان خال خیلی چیزها یاد گرفتم

دستیارولزی منچستریونایتد 
از همکاری با لویی فان خال راضی 

است.
ک��ه  گیگ��ز  ن  ی��ا ا ر
کفش هایش را فصل گذش��ته 
برای همیشه آویخت، از اینکه 
برای مدت کوتاهی مس��ئول 
فنی موقت ش��یاطین س��رخ 
ب��ود و در فص��ل جاری کمک 
مربی منچستریونایتد زیر نظر 
لویی فان خال اس��ت، احساس 
خرس��ندی می کند.وی گفت: 
خوشحالم با فان خال همکاری 
می کنم. در مدتی که از فصل 
جاری سپری ش��ده، تا جایی 
که امکان داشته، از او چیزهای 
یادگرفت��ه ام.او فصل گذش��ته 
بع��د از آنکه 4 هفت��ه مانده به 
پایان فصل »دیوید مویس« از 
کار برکنار شد، به صورت موقت 

اولدترافوردی  تی��م  مس��ئول 
شد.گیگز 40 س��اله افزود:  در 
آن م��دت کم حت��ی خودم از 
جمله کسانی در باشگاه بودم 
که بر ایجاد تماس با فان خال 
پافش��اری می کردم. آن موقع 
تمرکزم روی 4 بازی باقیمانده 
بود. واقعا به هیچ چیز دیگری 
فکر نمی کردم. اخبار و شایعات 
زی��ادی بود ک��ه از حضور فان 
خال حکایت داش��تند.وی در 
مورد همکاری با فان خال عنوان 
کرد: همکاری خوبی داریم. از 
نظر م��ن که خوب اس��ت. او 
خیل��ی هم به من مس��ئولیت 
داده اس��ت. تا قبل از ورودش 
هر دو طرف از یکدیگر شناختی 
نداش��تیم. اما بعد به س��رعت 
ش��ناخت حاصل شد. من هم 
چون باش��گاه را می شناسم و 

می دان��م چه فرهنگ��ی اینجا 
وجود دارد، خیلی تاش کردم 
ب��ه او به عنوان س��رمربی تیم 
کمک کنم. مربی که تیم های 
بزرگ زی��ادی را هدایت کرده 
اس��ت.گیگز ادام��ه داد: کنار 
هم ت��اش زی��ادی داریم که 
از یکدیگ��ر تا ح��د امکان یاد 
بگیریم. خود من از بازیکنانی 
ک��ه قبا در منچس��تریونایتد 
بودند، ب��ه او اطاعات زیادی 

دادم.
وی آن��گاه تصری��ح کرد: 
خوشبختانه فضای خوبی برای 
هم��کاری وجود دارد. من و او 
ت��اش می کنیم به هم در کار 
کمک کنیم. البته تصمیمات را 
او می گیرد. من هم برای بهبود 
کار و یادگی��ری از او س��عی و 

تاش دارم.

اولیور کان: فروش مارکو رویس، یعنی خودکشی 
بورسیادورتموند!

ب�زرگ  دروازه ب�ان 
اس�بق فوتب�ال آلمان و 
جهان با حرف هایی که در 
مورد مارکو رویس زد، از 
فروش مارکو رویس ابراز 

نگرانی کرد.
اولیور کان در خصوص 
بحث فروش احتمالی مارکو 
ملی پوش  س��تاره  روی��س، 
بورس��یادورتموند بود که در 

در رش��ته های تربیت بدنی و علوم ورزشی یا سابقه 
قابل قبول مدیریت، پیشینه فعالیت ورزشی، حداقل 
5 سال در مقام ورزشکار در سطح استان یا مربی یا 
داور درج��ه 3 در همین ماده، همچنین ارائه مدرک 
معتبر مبنی بر س��ابقه مدیریت از جمله ریاس��ت یا 
نایب رئیس��ی یا دبیرکلی فدراسیون های ورزشی به 
مدت 5 سال، س��ابقه در پست معاونت مدیرکلی و 
بالاتر یا همتراز در مشاغل دولتی به میزان 5 سال، 
سابقه ریاست در هیات های ورزشی حداقل 10 سال 
و روسای کمیته های فدراسیون های ورزشی حداقل 
10 س��ال از دیگر شرایط جالب توجه این آیین نامه 

جدید است.
مشحون :انتخابات و ثبت نام

با اساسنامه قبلی است
با این حال محمود مش��حون با برطرف ش��دن 
موان��ع قانونی پی��ش رویش در انتخاب��ات ثبت نام 
کرد. او در مورد نام نویس��ی در انتخابات فدراسیونی 
که 13 س��ال ریاس��ت آن را به عهده داش��ته اظهار 
داشت: تغییر اساسنامه باعث شد بتوانم در انتخابات 

فدراس��یون بسکتبال ش��رکت کنم. طبق آیین نامه 
جدی��د انتخابات فدراس��یون های ورزش��ی، افرادی 
که به س��ن 70 سال رسیده و یا 3 دوره رئیس یک 
فدراس��یون بوده اند، نمی توانند در انتخابات شرکت 
کنند اما مجمع انتخاباتی فدراس��یون بس��کتبال با 
قوانین قبلی برگزار می شود و من مانعی برای حضورم 

در مجمع نمی بینم.
رئیس سابق فدراسیون بسکتبال در مورد اینکه 
گفته می ش��د او به دلیل بازنشسته بودن باید مجوز 
بگیرد و آیا این اتفاق افتاد یا خیر، گفت: در ابتدای 
ثبت نام که فرم ها را داده بودند، اعام کردند آنها را 
کنار بگذارید و ثبت نام طبق اساسنامه قبلی صورت 
بگیرد. در اساسنامه قبلی هم تنها شرط سنی بالای 
30 س��ال بود و اش��اره ای به دوش��غله یا بازنشسته 
بودن، نشده بود.من هم طبق همین اساسنامه ثبت 
نام کردم و امیدوارم هرچه خیر است برای بسکتبال 

اتفاق بیفتد.
وی در پای��ان در م��ورد علت ثب��ت نامش در 
انتخابات فدراسیون بسکتبال گفت: برای ثبت نام در 

انتخابات اصرارها زیاد بود و حتی ملی پوشانی مانند 
صمد و حدادی خواستند کاندیدا شوم.من تا ساعت 
2 و نیم مانده به پایان مهلت نام نویسی هیچ برنامه ای 
برای حضور در انتخابات نداش��تم، اما آنقدر فشار و 
اصرار از سوی مردم، قهرمانان و هیئت ها زیاد بود که 
مجبور شدم ثبت نام کنم!آمدنم تنها به خاطر عاقه و 
اصراری که دوستان داشتند، بود. آنقدر تماس گرفته 

شد که کافه شده بودم.
خوش خبر: مشحون باشد

 من انصراف می دهم
امیر خوش خبر سرپرست فعلی تیم ملی والیبال 
یک دیگر ازکاندید ریاست فدراسیون بسکتبال است 

که  خود را یک بسکتبالی می داند.
او ه��م درم��ورد ثبت نام��ش ب��رای انتخابات 
فدراس��یون بسکتبال می گوید: خیلی ها اظهار لطف 
کردند و من هم واقعاً نتوانستم ثبت نام نکنم؛ خیلی 
مقاومت کردم که اگر مش��حون خودش می آید من 
نیایم، چراکه آمدنم درس��ت نیس��ت. به من گفتند 
مش��حون ثبت نام نمی کند و اگر آمد نهایتاً انصراف 
بده و من هم قبول کردم. دوست داشتم در والیبال 
به جایگاهی که در ذهن خودم هست برسانم و بعد 
اگ��ر برنامه ای بود اجرا کنیم.وی ادامه داد: حالا هم 
مشحون ثبت نام کرده است و گفته که مانعی ندارد 
و امیدوارم واقعاً اینگونه باشد، چرا که از شنیدن این 
خبر واقعاً خوشحال می شوم. بدون شک اگر مشحون 
تایید نهایی شود انصراف می دهم، چراکه اصاً دوست 
ندارم با مشحون رقابت کنم. مشحون خیلی بهتر از 
من است؛ وی کسی است که سال ها مدیریت کرده 
و باید مجموعه فدراسیون را به هدفی که می خواهد 
برساند.سرپرست تیم ملی والیبال ایران با بیان اینکه 
مشحون ثانیه آخر ثبت نام کرد، خاطرنشان کرد: اگر 
وی زودت��ر از ثبت نام می کرد من اص��اً مدارکم را 
هم نمی دادم و ثبت نام نمی کردم. باید منتظر تایید 
نهایی وزارت ورزش باشیم و پس از آن شک نکنید 

اگر مشحون باشد من انصراف می دهم.
اولویت های رئیس بعدی بسکتبال

ب��دون ش��ک باید منتظ��ر ماند و دی��د تا نظر 
نهایی وزارت ورزش در خصوص تایید نهایی اسامی 
کاندیدای انتخابات اعام شود اما انتظار می رود رئیس 
بعدی بسکتبال نگاهی عمیق تر به تمامی موارد پیدا 
و پنهان این رشته داشته باشد.فعال کردن استان ها 
با برنامه های اجرایی برای بس��کتبال ضروری است، 
جذب اسپانس��ر اهمیت بسیار بالایی دارد و انتخاب 

نیروهای انسانی نیز به توجه زیادی نیاز دارد.
تیم های پایه بس��یار مهم هس��تند و برای آینده 
بسکتبال ایران ساخته می شوند و هرچقدر توجه روی 
آن ها بیش��تر باشد آینده بسکتبال کشور نیز تضمین 
می شود. باید طی یک برنامه مناسب شرایطی مهیا شود 
تا فضای فعالیت باش��گاه ها در رده های پایه هم مهیا 
ش��ود. یعنی باشگاه ها را به سمت فعالیت در تیم های 
پایه سوق بدهیم به طوری که آن ها از سرمایه گذاری 
در بسکتبال فراری نشوند. مطمئنا هرچه لیگ بسکتبال 
تقویت شود بسکتبال در کل کشور رونق خواهد گرفت 
و استان ها نیز فعال می شوند.هم اکنون اکثراستان های 
ما فعال نیس��تند و لیگ برتر تنها چند اس��تان را در 
بر می گیرد و اسپانس��رها از بسکتبال فراری شده اند. 
مش��کات اقتصادی وجود دارد اما حضور اسپانسرها 
در والیبال، هندبال و حتی کبدی بیشتر از بسکتبال 
اس��ت. بهترین مربیان در رده های پایه باشند و کسی 
به وسیله رابطه انتخاب نشود. از طرف دیگر هم افرادی 
که در تیم های ملی مشغول به کار هستند در باشگاه 
مشغول به کار نباشند تا شک و شبهه ای ایجاد شود.از 
طرفی در بسکتبال تشتت آرا وجود دارد؛ هرکسی که 
رئیس ش��ود باید ابتدا یک ائتاف ایجاد کند و هنری 
داشته باشد که موافق و مخالف را کنار هم جمع کند 
تا با یک برنامه ریزی اصولی و منطقی بتواند قدم بردارد. 
اگر قرار باشد در آینده هم هرکسی ساز خودش را بزند 

نمی شود قدم از قدم برداشت.

کارت های  ک�ه  بازیکنانی 
معافیتشان دچار مشکل شده 
است با تیم ملی به جام ملت ها 

نمی روند.
ملت های  ج��ام  رقابت ه��ای 
2015 آس��یا اواخر دی ماه امسال 
در کشور استرالیا برگزار می شود و 
تیم ملی کشورمان در این رقابت ها 
با تیم های امارات، قطر و بحرین در 
مرحله گروهی مسابقه خواهد داد.
بر همین اس��اس قرار اس��ت 
لیس��ت اولی��ه و 50 نفره تیم های 

ملی کشورهای مختلف تا تاریخ 18 آذرماه و حدود 
یک ماه مانده تا آغاز رقابت ها به جام ملت های آسیا 
به AFC ارسال شود.در همین رابطه و طبق اعام 

مسئولان فدراسیون تا این لحظه نام هیچکدام از 
بازیکنانی که کارت های معافیتشان دچار مشکل 
شده است در این لیست وجود ندارد و این دسته از 
بازیکنان با تیم ملی به جام ملت ها نخواهند رفت.

بازیکنان  این  از معروف ترین 
می ت��وان به مه��رداد پ��ولادی و 
حس��ین ماهینی اش��اره کرد که 
با وضعیتی که آنه��ا با آن مواجه 
هس��تند، تا ب��ه حال حض��ور در 
اردوهای بعدی تیم ملی و تجربه 
رقابت در جام ملت های آس��یا را 
از دس��ت خواهند داد، مگر اینکه 
تا 18 آذر ب��رای این بازیکنان به 
خصوص پ��ولادی ک��ه کی روش 
اص��رار خاصی برای حضور وی در 
تی��م ملی دارد، از س��وی مقامات 
ذی ربط تبصره هایی ایجاد شود تا مشکل مدافع 
تیم ملی که اتفاقاً از بازیکنان خوب تیم ملی در 

جام جهانی بود به صورت موقتی رفع شود.

سرباز فراری ها با تیم ملی به جام ملت ها نمی روند

در مورد انتخاب سرمربی تیم فوتبال امید دخالت نمی کنیم

هاشمی: انتخابات ریاست فدراسیون ها باید زودتر برگزار شود

چند وقت گذش��ته انتقالش از جمع زردپوش��ان و واگذاری او به تیم های مثل بایرن مونیخ، رئال مادرید، 
بارسلونا، منچسترسیتی و ... مطرح شده است، نگرانی اش را بیان کرد.او گفت:اگر این اتفاق بیفتد و مارکو 

رویس از دورتموند به بایرن بیاید،احتمالا خودکشی رسمی زردپوشان خواهد بود.
وی ادامه داد: این گونه مس��ائل مواردی اس��ت که نباید دست کم گرفته شوند. مسلما در تیمی نظیر 
بورس��یادورتموند آثاری را از خود به جای می گذارد. حتی باعث تاثیرات منفی روانی می ش��ود. واقعا چرا 
چنین باش��گاهی نمی کوش��د که وی را حفظ کند؟کان همچنین در مورد موضوعی دیگر نیز صحبت کرد 
که ش��اید به کام مدیران تیم س��ابقش خوش نیاید.دروازه بانی که یک تنه تیم ملی آلمان را تا فینال جام 
جهانی 2002 پیش برد، راه حلش را برای اینکه فاصله بایرن و بقیه تیم ها زیاد نش��ود.او برای این منظور 
به فش��رده تر ش��دن مسابقات باشگاهی و برگزاری 2، 3 بازی در یک هفته که به »هفته انگلیسی« معروف 
اس��ت، اش��اره کرد و گفت: در جایی که ش��ما 5، 6 تیم دارید که همیشه در بالای جدول حاضر هستند و 
از طرفی فاصله قدرت بایرن و با سایرین پیوسته افزایش می یابد، هیچ راه دیگری نمی بینم که فشردگی 

مسابقات به دیگران کمک کند.

مل�ی  تی�م  بی  مر س�ر
ژیمناس�تیک گف�ت: تنه�ا در 
صورتی می توانیم طلس�م مدال 
آوری را در ژیمناستیک بشکنیم 
جوان�ان  و  ورزش  وزارت  ک�ه 
نسبت به درخواست فدراسیون 
ژیمناستیک پاسخ مثبت بدهد.

محم��د آذرپی اظهار داش��ت: 
طی نشس��تی که با دکتر س��جادی 
در رابط��ه با وضعیت ژیمناس��تیک 
و ق��ول م��دال آوری در رقابت های 
قهرمانی م��ردان آس��یا در ژاپن از 
ما داش��تند. ب��ه وی گفتی��م تنها 
در صورت��ی می توانیم ای��ن قول را 
بدهیم که امکانات لازم را در اختیار 
فدراس��یون قرار دهند و ورزشکاران 
و مربیان را از نظر معیش��تی تامین 
کنند. هم چنین تا قبل از ش��رکت 
در مسابقات کسب سهمیه المپیک 
که شهریور ماه در انگلستان برگزار 
می ش��ود، ورزش��کاران حداق��ل در 
شش تورنمنت برون مرزی شرکت 
کرده باشند و مجوز ساخت آکادمی 
ژیمناستیک را در خانه ژیمناستیک 
به فدراس��یون بدهند که البته هنوز 

در این زمینه هیچ پاس��خی از دکتر 
سجادی دریافت نکردیم.

وی افزود: اگر وزارت ورزش و 
جوانان به درخواست های فدراسیون 
پاس��خ مثبت بدهد، به طور قطع ما 
نیز ق��ول مدال آوری در مس��ابقات 
قهرمان��ی مردان آس��یا ک��ه مرداد 
ماه س��ال آین��ده در ژاپ��ن برگزار 
می شود، خواهیم داد.آذر پی گفت: 
بزرگ ترین هدف ما کس��ب سهمیه 
المپیک 2016 ریو اس��ت که برای 
این منظور از هیچ تاش��ی کوتاهی 
نخواهیم کرد. وی شانس کسب مدال 
و سهمیه المپیک را در تک وسیله ها 
و به وی��ژه دار حلقه، خرک حلقه و 
پرش خرک نسبت به سایر وسیله ها 
بیش��تر ارزیاب��ی کرد و اف��زود: اگر 
ش��رایط فراهم شود و وزارت ورزش 
و جوانان از ژیمناستیک حمایت لازم 
را به عمل آورد، قول کسب مدال در 
تک وس��یله ها امکانپذیر است. وی 
همچنین از حض��ور میاد کریمی، 
ژیمناست روس��ی در تمرینات تیم 
ملی ژیمناستیک از اسفند ماه خبر 
داد و گفت: ب��ه منظور تقویت تیم 

ملی ژیمناس��تیک و حضور قوی در 
مسابقات جوانان آسیا )دوحه قطر( 
و قهرمانی مردان آس��یا )ژاپن( که 
فروردین ماه برگزار می ش��ود، قرار 
اس��ت کریمی اس��فند ماه به ایران 
بیای��د و به مدت ی��ک ماه عملکرد 
وی در تمرین��ات تیم ملی توس��ط 
کادر فنی مورد بررس��ی قرار بگیرد. 
اگ��ر کادر فن��ی وی را تایید کنند، 
این احتم��ال وجود دارد که در این 
رقابته��ا از حضور کریمی اس��تفاده 
کنیم. سرمربی تیم ملی ژیمناستیک 
تاکید کرد: تحت هر ش��رایطی باید 
طلس��م مدال آوری در ژیمناستیک 
شکسته شود، البته اگر تا به امروز این 
طلسم شکس��ته نشده است، دلیلی 
بر عملکرد ضعیف ژیمناس��ت های 
کشورمان نبوده، بلکه امکانات لازم 
را در اختیار ورزشکاران قرار ندادند 
که انتظار مدال از ژیمناس��ت ها نیز 
داش��ته باشند. امیدوارم این دوره با 
حمایت های وزارت ورزش و جوانان 
ای��ن امر تحقق پی��دا کند و باخره 
ای��ن طلس��م در ژیمناس��تیک نیز 

شکسته شود.

مرحل�ه نهای�ی رقابت ه�ای تکواندو 
کسب امتیاز ورودی المپیک در سال 2014 
با حضور 64 تکواندوکار برتر دنیا در هشت 

وزن المپیکی برگزار می شود.
از زمان تغییر روند کسب سهمیه المپیک 
تاکنون س��ه مرحله رقابتهای جای��زه بزرگ با 
امتیازات مشخص در کشورهای چین، قزاقستان 
و انگلستان در سال 2014 برگزار شده و مرحله 
نهای��ی آن نیز طی روزیهای 12 و 13 آذرماه با 
حضور 8 تکواندوکار برتر هش��ت وزن مردان و 
بانوان به میزبانی مکزیک در "کوئرتارو" برگزار 
می ش��ود.  بر همین اس��اس 64 تکواندوکار از 
27 کش��ور به رقابت خواهن��د پرداخت که 32 
تکواندوکار از 17 کشور اروپایی ، 17 تکواندوکار 
از 7 کشور آسیایی ، سه تکواندوکار از مصر و 12 
تکواندوکار از چهار کش��ور قاره آمریکا به رقابت 

خواهند پرداخت. 
در این بین مکزیک میزبان مس��ابقات با 9 

تکواندوکار بیش��ترین ش��رکت کننده را دارد ، 
کره جنوبی با هفت تکواندوکار و فرانسه با شش 
تکواندوکار از مکانهای بیشترین شرکت کننده 
قرار دارند. تیم ملی ایران نیز به همراه روس��یه 
هر کدام چهار شرکت کننده در این رقابتها دارند. 
طبق برنامه دوش��نبه 10 آذرماه مراس��م 
قرعه کش��ی مسابقات انجام خواهد شد و از روز 
چهارشنبه نیز تکواندوکاران رقابتهای خود را آغاز 
م��ی کنند. که در پایان به  نفر اول هر وزن 80 
امتیاز  ، نفر دوم 48 امتیاز ، نفر س��وم 28.80 
امتیاز، نفر چهارم 17.28 امتیاز و نفرات پنجم 

نیز 12.10 امتیاز تعلق خواهد گرفت.
از تیم ایران و با دعوت فدراس��یون جهاني، 
فرزان عاش��ورزاده در وزن اول المپیک با رنکینگ 6، 
بهنام اسبقي در وزن دوم المپیک با رنکینگ 3، مهدي 
خدابخشي در وزن سوم المپیک با رنکینگ 4 و 
سجاد مرداني در وزن چهارم المپیک با رنکینگ 

7 در این رقابتها حضور خواهند داشت. 

روز  اولی��ن  در  آذرم��اه،  پنجش��نبه، 13 
مس��ابقات، مبارزات اوزان 58- و 80- کیلوگرم 
مردان و 49- و 67- کیلوگرم زنان پیگیري مي 
شود که از تیم ایران فرزان عاشورزاده و مهدي 
خدابخشي به مصاف حریفانشان خواهند رفت.

 پنجش��نبه 13 آذرماه در روز دوم و پایاني 
مسابقات ، مبارزات اوزان 68- و 80+ کیلوگرم  
مردان و اوزان 57- و 67+ کیلوگرم انجام مي شود 
که نمایندگان ایران بهنام اسبقي و سجاد مرداني 

هستند.
با اعام فدراسیون جهاني، در این مسابقات 
تنها یک مدال برنز توزیع مي شود. بدین صورت 
که 2 تکواندوکار بازن��ده مرحله نیمه نهایي به 
مص��اف هم خواهند رف��ت و برنده این دیدار بر 

سکوي سوم مي ایستد. 
تیم ملی تکواندو کشورمان برای حضور در 
این رقابتها روز جمعه )فردا( تهران را به مقصد 

مکزیک ترک خواهد کرد.

شروط مدال آوری ژیمناستیک از زبان سرمربی 

ثبت نام نامزدهای انتخابی با اساسنامه قبلی و مغایرت با آئین نامه جدید

انتخاب رئیس،آزمون دشوار جامعه بسکتبال
ورزشگاه شیرودی کاملا بازسازی می شود 

رقابت 64 تکواندوکار
 برتر دنیابرای کسب سهمیه المپیک

اعزام 4 نماینده 
ایران به تورنمنت 

جایزه بزرگ 
مکزیک


